
Föreningskonferens 2023-04-29 

 

Närvarande: 

Styrelsen: Bitte Kyrk Hedkvist, Åsa Lundh, Linda Selin, Lizette Palmér. 

Tävlingssektionens Styrelse: Nadja Vik, Sofia Grundberg, Alva Wahlbeck. 

Ungdomssektionens Styrelse: Ängla Rönnlund, Emelie Hildingsson, Sanna Lindström, 

Molly Johnson, Julia Ekberg, Astrid Linder, Alvina Hardegård. 

Personal: Maria Lindgren, Susanne Olofsson, Linda Johansson, Susanne Håkansson, 

Maggan Eriksson Bech, Emma Holström Öberg, Filippa Lundh, Johanna Westberg 

 

Denna föreningskonferens anordnades för att alla styrelser och personal ska ges chans 

att lära känna varandra bättre, få en tydligare bild av föreningens uppbyggnad, syfte, 

mål, vision och värdegrund. Samt kort genomgång av Ridsport 2025.  

Målet med träffen var att öka gemenskapen och tillsammans sätta upp mål som leder 

oss närmare vår Vision ” Att bli ledande ridsportcenter i Västernorrland”. 

Här kommer en sammanställning, samt handlingsplaner för de gruppdiskussioner som 

hölls gällande följande frågeställningar: (Det var tre grupper, blandade med 

representanter från alla styrelser och personal.) 

1. Hur kan vi behålla samt öka det ideella engagemanget i föreningen? 

2. Hur kan vi spara/tjäna pengar genom det ideella arbetet i föreningen? 

Detta 2 frågor är en del i föreningens och ridsporten viktiga och gemensamma 

utvecklingsarbete mot Ridsport 2025. I vår förening ska det vara enkelt och attraktivt att 

engagera sig ideellt.  

Grupperna fick komma med idéer och förlag som de sedan redovisade inför övriga 

grupper. Därefter fick alla rösta om vilka förslag vi skulle prioritera att börja jobba med. 

Där delade vi upp det så att Personalen och styrelserna fick var sin uppgift. Det var då 

sedan upp till varje grupp att jobba vidare inom gruppen och redovisa handlingsplan och 

datum för uppföljning. Detta ska ske på styrelsemötet i juni. 

Personalen: Jobba med att nå ut till fler och nå rätt målgrupper för olika aktiviteter.     

T.ex. Ridinstruktörerna kan berätta för ridgrupperna om olika aktiviteter, alt. Mejla ut till 

rätt målgrupp. Samt upplysa när man kan får vara med och hjälpa till i olika 

sammanhang, t.ex. tävlingar. På detta sätt kan vi öka gemenskapen och bjuda in fler som 

kanske vill vara med och hjälpa till men vet inte med vad eller hur man går till väga. 

Styrelsen: Utnyttja resurser – Vem kan vad? Vi tror att det finns stor och bred 

kompetens inom föreningen som kan nyttjas för allas vinning. Kanske kan man skapa 

olika fixargrupper inom olika områden, exempelvis snickargrupp, cafeteriagrupp, 



föräldragrupp, teknikgrupp, sjukvårdsgrupp m.fl. där man kan ansluta med sin 

kompetens och sitt intresse. På så vis skulle personal eller styrelse kunna lägga ut bild 

och info på vad som behöver åtgärdas på facebook och sedan kan gruppen jobba med 

det. På så vis skulle vi spara på personalkostnad eller kostnad för att anlita entreprenör. 

Det är också roligare och lättare att hjälpa till med något man kan/är intresserad av. 

Tävlingssektionen: Öka gemenskapen mellan medlemmar med egen häst och 

ridskoleelver. Hitta olika sätt att träffas, det skulle kunna vara kick off, föreläsningar, 

medlemsmöten, träningar, tävlingar, fester m.m. Vi vill dela glädje och engagemang och 

skapa schyssta förutsättningar för varandra att lyckas. 

Ungdomssektionen: Aktivera och engagera fler barn och ungdomar. Skapa en trygg 

miljö där alla får vara med och påverka och medverka på olika sätt i föreningen. Genom 

att vara delaktig i föreningen får barn känna glädje och gemenskap, de lär sig ta ansvar 

och respektera både hästar och varandra. 

 

Några av förslagen beslutades även att vi skulle jobba vidare med gemensamt, dessa 

var: 

• Personliga möten – Vi var alla överens om att det är roligare att hjälpa till och 

större chans att man tackar ja om man blir tillfrågad personligen att hjälpa till 

med en uppgift, oavsett vad det gäller. Vi var också överens om att vi alla 

behöver lyfta och bekräfta varandra mer, några få ord kan gör skillnad! Här kan vi 

alla tillsammans göra skillnad! 

• Festgrupp – Gemenskapen är viktig för att vi tillsammans ska kunna skapa de 

bästa förutsättningarna för alla att trivas och utvecklas på sina egna villkor. För 

att skapa en årligt återkommande medlemsfest beslutade vi att en representant 

från varje styrelse, samt personal ska ingå i en festgrupp som ansvarar för 

arrangemanget. Övriga medlemmar som är intresserade av att hjälpa till i denna 

grupp är givetvis välkomna. Meddela johanna@ryttarklubben.se  

• Motionslopp – Vi vill skapa en aktivitet som både ökar gemenskapen men också 

främjar god hälsa. Vi kommer därför under våren/sommaren att arrangera ett 

motionslopp där man själv kan bestämma gångart och tempo. 

 

Övriga förslag/idéer 

• Skapa uppgifter för alla – Alla som vill ska kunna hjälpa till oavsett ålder och 

kunskapsnivå 

• Tydliggöra vad man kan hjälpa till med 

• Häst/hundloppis 

• Hjälpa till med att söka sponsorer 

• Lagledare/gruppledare – Kanske skulle man kunna ha en lagledare/grupp/kväll 

för att lättare nå ut med information och kunna ta emot synpunkter från 

medlemmarna, samt öka gemenskapen i ridgrupperna 
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• Uppmuntra/uppmärksamma bra initiativ 

• Uppmuntra och bekräfta de ungdomar som engagerar sig ideellt 

• Få igång föräldragrupp och seniorgrupp 

• Tydliggöra medlemmarnas ansvar 

• Göra tyngre/större uppgifter tillsammans, ingen ska behöva göra allt själv 

• Starta en miniorsektion 

• Synliggöra de nya dokumenten för funktionärer vid tävling 

• Tydliga instruktioner och personligt engagemang till funktionärer som hjälper på 

tävling 

• Kontroller inför tävling – Ex. ansvarig för funktionärer vid tävling 

• Visa barn vad det finns att göra 

 

Tackar alla medverkande för en positiv och givande träff med ett otroligt engagemang 

från er alla! VI ÄR BÄST TILLSAMMANS! 

 

 


